



先贤安息日学课

PIONEER SABBATH-SCHOOL LESSONS

第三位天使的信息

THIRD ANGEL'S MESSAGE

第5课

1888年8月4日

信息的时间——续完

1. 圣所和利未祭司职任的目的是什么？
答：这是基督作祭司的圣所和职任的表样。
来 9：9，22，23，11，12，24。
2. 表样中的职任多久完成一次？
利 16：34； 来 9：7。
3. 真实的执行多久完成一次？
来 9：12，24-26；10：3，10。
4. 地上圣所年度礼节的最后一日所执行的圣职被称为什么？
答：赎罪、洁净圣所以及“为圣所献赎罪祭”。利 16：19，20，33。
5. 是什么使得有必要洁净圣所或为圣所献赎罪祭？
利 16：16，30，34。
6. 天上的圣所是否需要洁净或赎罪？
来 9：23； 西 1：20。
7. 预言对此有何说法？
但 8：14。
8. 这段时期是从什么时候开始的？
答：公元前456年半。但 9：25； 拉 7：7-26。
9. 什么时候结束？
答：公元1844年。因为 $2300 - 456 \frac{1}{2} = 1843 \frac{1}{2} = 1844$ 。
10. 那么天上圣所的洁净是从什么时候开始的？
11. 在表样中，那些没有通过赎罪工作除去罪孽的人会怎样？
答：他们被无怜悯地剪除；他们的恩典时期已经结束。利 23：29，30。

LESSON 5

August 4, 1888

THE TIME OF THE MESSAGE—Concluded

1. What was the purpose of the sanctuary and the service of the Levitical priesthood?
Ans.—It was a figure of the sanctuary and service of the priesthood of Christ. Heb. 9 :9, 22, 23, 11, 12, 24.
2. In the figure how often was the service completed?
Lev. 16 : 34; Heb. 9 : 7.
3. In the reality how often will it be completed?
Heb. 9 : 12, 24-26 ; 10 : 3, 10.
4. What was that day's service called which was performed on the last day of the annual service of the earthly sanctuary?
Ans.-The atonement, cleansing of the sanctuary, and "reconciling" the sanctuary. Lev. 16 : 19, 20, 33.
5. What made it necessary to cleanse, or reconcile, this sanctuary? Lev. 16 : 16, 30, 34.
6. Is the heavenly sanctuary to be purified, cleansed, or reconciled? Heb. 9 : 23; Col.1:20.
7. What says the prophecy on this? Dan. 8: 14.
8. When-did this period of time begin?
Ans.-B. C. 456 1/2 . Dan. 9 : 25; Ezra 7 : 7-26.
9. When did it end?
Ans.-A. D. 1844. For $2300 - 456 \frac{1}{2} = 1843 \frac{1}{2} = 1844$.
10. Then when did the cleansing of the heavenly sanctuary begin ?
11. In the figure what was done with those who had not their sins taken away by the work of atonement?
Ans.-They were cut off without mercy; their probation was ended. Lev. 23 : 29, 30.

12. 由于这个圣所礼节完全是为了罪人而进行的，而所有不愿有份的人都被剪除，无法可治，那么赎罪的工作实际上是什么工作？
答：审判的工作。

13. 当第七位天使开始吹号时，除其他外，还有什么事情来到了？
答：审判死人的时候。 启 11：18。

14. 启示录 14：6，7 中的天使怎么说？

15. 那么，启示录 14：6，7 中信息的日期是什么时候？
答：公元 1844 年。

16. 当时有没有这样的信息传开？

17. 拒绝该信息的结果是什么？
启 14：8。

18. 福音第一次传开后“离道反教”的结果是什么？
帖后 2：3，4。

12. As this sanctuary service was all in behalf of sinners, and as all who would not partake of it were cut off without remedy, what, in effect, was that work of atonement?
Ans.-A work of judgment.

13. When the seventh trumpet angel should begin to sound what, among other things, was then to come?
Ans.-The time of the dead that they should be judged. Rev. 11 : 18.

14. What says the angel of Rev. 14 : 6, 7?

15. What then is the date of the message of Rev. 14 : 6, 7 ?
Ans.-A. D. 1844.

16. Was there such a message given at that time?

17. What was the result of the rejection of that message?
Rev. 14 :8.

18. What was the result of the "falling away" after the first preaching of the gospel?
2 Thess. 2 : 3, 4.

